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Helpen
De Wittenberg is grotendeels afhankelijk van giften van particulieren, kerken en bedrijven. 
U kunt het werk van de Wittenberg op verschillende manieren steunen. In de eerste plaats 
door uw gebed. Ook kunt u ons financieel steunen; bijvoorbeeld door een donateurschap, 
een legaat, nalatenschap of lijfrenteschenking. Verder zoeken wij betrokken ondernemers 
voor onze Business Club. Dankzij uw steun kunnen wij jonge christenen blijven toerusten 
voor hun taak binnen kerk en samenleving: het zichtbaar maken van Gods Koninkrijk!

Voor meer informatie kunt u vrijblijvend contact met ons opnemen. 
Telefonisch via 030 692 41 66 of per e-mail info@dewittenberg.nl.

IBAN: NL91 RABO 0162 1443 93

Activiteitenagenda

Actiecomité de Wittenberg

WAAR STAAT DE 
WITTENBERG VANDAAG?

 14 juni  Meeloopavond Jongerenwerkersopleiding

 15 juni   Meeloopdag Jongerenwerkersopleiding

 21 juni    Open Avond EJW

 23 juni   Actiedag Wittenberg

 29 & 30 juni   Summerschool met o.a. Ben Tiggelaar

 De actuele agenda is te vinden op onze website.

Het feit dat het roer bij de Wittenberg om moet, heeft veel losgemaakt. Er werd o.a. door 
oud-studenten en andere betrokkenen een actiecomité opgericht. Het is bijzonder, dat mensen 
- die jaren geleden het Jaar Wittenberg hebben gedaan - zich nog zo verbonden voelen met de 
Wittenberg en zich hard willen maken voor haar missie. Op zaterdag 23 juni zal er op de Witten-
berg een grote actiedag worden georganiseerd waar het actiecomité zich o.a. voor in zal zetten, 
reserveer deze datum vast in uw agenda.

  Lees een interview met mede-initiatiefnemer Maarten van Toom op de website!
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In de nieuwsbrief van april hebben wij u erover geïnformeerd dat De Wittenberg met de huidige 
studentenaantallen geen levensvatbaarheid meer heeft. Daarom is het noodzakelijk dat De Wit-
tenberg op zoek gaat naar vernieuwing en een nieuwe vorm. Doel hiervan is dat de Wittenberg 
ook in de toekomst (jonge) christenen kan vormen tot discipelen van Jezus Christus, dat zij 
leren om dienstbaar te zijn in de gemeente van Christus en in de wereld waarin ze leven, dat zij 
in staat zijn het evangelie relevant te maken voor vandaag. 

Stuurgroep en kerngroep
Inmiddels is een stuurgroep, bestaande uit bestuursleden, directeur, medewerkers en mensen van buiten de kring van de Wittenberg 
aan de slag gegaan. Vier leden van de stuurgroep (Ab Berger, Corjan Matsinger, Peter Oudshoorn en Edwin Verloop) vormen de 
kerngroep en nemen het voortouw bij de ontwikkeling van iets nieuws. In de eerste fase, die we voor de zomer willen afronden, gaat 
de stuurgroep op zoek naar creatieve ideeën en wordt er een selectie gemaakt van drie of vier alternatieven (inclusief het alternatief 
dat de Wittenberg zou moeten stoppen met de activiteiten). Daarna worden al deze alternatieven uitgewerkt. Deze uitwerking zal 
uitmonden in de presentatie van een plan, waarover in het komende najaar een besluit wordt genomen. 

Ideeën verzamelen
In de fase van het verzamelen van ideeën wordt een beroep gedaan op alle betrokkenen bij de Wittenberg, maar ook op de 
wijdere kring van de netwerken waarbinnen de Wittenberg opereert. Inmiddels zijn er gesprekken geweest (of gepland) 
met vrijwilligers, met studenten en leden van de leefgemeenschap, met medewerkers, met oud-bestuursleden en 
-directeuren en met deskundigen uit de wereld van onderwijs en jongerenwerk/werk onder jongvolwassenen. 
Oud-studenten zijn door middel van een enquête geraadpleegd. 

Waar kan dit toe leiden?
Het antwoord in deze fase is: dat weten we nog niet. We willen onbevangen op zoek gaan, waarbij de 
afgelopen jaren hebben geleerd dat het juist iets anders zal moeten zijn dan nu. Van veel groter belang 
dan de uitkomst van de zoektocht is de manier waarop we zoeken. Zoeken we bevestiging van onze 
eigen wensen of durven we open te staan voor nieuwe wegen die de Heilige Geest ons wijst.

Communicatie
Wij hebben ons voorgenomen alle betrokkenen, ook u als onze donateurs, zoveel mogelijk 
op de hoogte te blijven stellen van de ontwikkelingen. Het is ons streven dat het uitein-
delijke plan voor de toekomst van de Wittenberg - hoe dit er ook zal uitzien - zo breed 
mogelijk wordt gedragen door direct betrokkenen en door de achterban van de 
Wittenberg. 

Aanmelding studenten EJW verloopt voorspoedig
Het studentenaantal voor Een jaar Wittenberg (EJW) komt steeds dichter bij de 
doelstelling van 16 studenten. Op het moment van schrijven zijn er 13 aangemelde 
studenten. Het ziet er dus naar uit dat deze opleiding in 2018/2019 van start gaat. 
Van de Jongerenwerkersopleiding (JWO) kan dit helaas nog niet gezegd worden, al 
is er wel veel interesse en hebben meerdere mensen aangegeven zich waarschijnlijk 
aan te zullen melden voor komend cursusjaar. We zien er naar uit dat de aanwezig-
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In het Wittenberg-bestuur is een 
vacature voor een theoloog/missio-
loog. De theoloog/missioloog in het 
bestuur denkt in het bijzonder mee 
hoe de identiteit en visie van de Wit-
tenberg zich dienen te verhouden tot 
de missie. Heb jij een hart voor God 
en voor jonge mensen? Weet jij wat 
er speelt in de jongerencultuur? Wil 
je eraan meewerken dat de Witten-
berg van betekenis blijft voor jonge 
mensen van de toekomst? Bekijk de 
vacature op www.dewittenberg.nl en 
neem contact met ons op!

Docent
“… En dan is het is 2012. Ik solliciteer en word aange-
nomen op een vacature voor docent op de Jongeren-
werkersopleiding. Het is mijn vreugde en passie om 
mijn vak over te brengen op nieuwe jeugdleiders; ze zijn zo hard nodig! De kerk heeft mensen nodig 
die de jongeren begrijpt, hoort en ziet! En juist dat leren we onze studenten op de Wittenberg!

Begin dit jaar besloot het bestuur van de Wittenberg de opleidingen te stoppen en te zoeken naar 
een nieuwe weg. We snapten het niet; er gebeuren zoveel mooie dingen. We zijn afhankelijk van 
God en het kwam altijd goed; in het Koninkrijk gaat het ook meer over stap voor stap en 
vertrouwen. Maar: mits er voor de zomer voldoende studenten zijn en er voldoende geld 
is mogen we nu langer doorgaan. Dat is best een grote zorg. 
Toch gaan we door, geven les, delen, vieren en houden hoop.

We hebben in de kerk en in ons land jonge christenen nodig die 
gevormd worden om hun plaats in de kerk en de maatschappij in te 
nemen. Heel veel mensen zijn de afgelopen jaren vanuit de Witten-
berg de kerk, ons land en wereld ingetrokken. Zij zijn tot zegen. We 
hopen en bidden van harte dat dit werk door mag gaan. Bidt u met 
ons mee? Dank!”

   Weten wat hier voor Petra aan vooraf is gegaan? Lees het hele 
verhaal op de website.

De Wittenberg zoekt 
een bestuurslid 
theoloog/missioloog

Oproep actiecomité 
HALLO! Zou jij, zou u ook zo graag iets meer willen betekenen om de Wittenberg voort 
te kunnen laten bestaan? Dat kan! Vele handen maken licht werk én het actiecomite is 
hard op zoek naar mensen die mee willen helpen. 
Heeft u een beetje tijd, bruikbare contacten, ideeën, of iets anders waarvan u denkt dat 
het zou helpen? Schrijf dan snel een e-mail naar actie.wittenberg@gmail.com, en kom 
ook in actie!



Margreeth (22) is voor haar stage naar 
Libanon geweest, samen met Jasmijn. Ze 
heeft daar meegelopen op scholen voor 
vluchtelingenkinderen en zich praktisch 
ingezet. Deze scholen zijn opgezet door de 
Presbytarian Church, omdat er weinig te 
doen is voor de kinderen en er geen offici-
eel onderwijs is geregeld. Jaap (22) heeft 
een heel ander soort stage gedaan: hij ging 
voor zes weken met OM naar Engeland om 
evangelisatiewerk te doen. Hij heeft daar 
op basisscholen evangelisatieprojecten 
gedaan, en meegeholpen op een Vakantie 
Bijbel Club. Een interview met hen beiden.

Wat heb je geleerd tijdens je stage?

 Jaap begint meteen enthousiast te ver-
tellen: “Ik heb zéker dingen geleerd! Ik heb 
ontdekt dat ik het heel gaaf vind om evan-
gelisatiewerk te doen. Ik heb ook geleerd 
wat voor manier van evangelisatiewerk 
bij mij past. Mensen actief aanspreken op 
straat vond ik ongemakkelijk, want dat voel-
de opdringerig. Maar in gesprek gaan met 
mensen en vragen beantwoorden vond ik 
heel leuk. Ik denk dat ik in de toekomst wel 
iets met geloof of evangelisatie wil doen.”

 Margreeth: “Ik denk dat ik geleerd heb 
dat je vanuit je christenzijn praktisch voor 
mensen kunt zorgen en dat dit heel dichtbij 
huis kan. Voor de medewerkers van het 
project waren de vluchtelingen dichtbij, 
ze wonen daar overal verspreid. In onze 
buurvrouw van 94, die elke dag wel een 

paar keer vroeg hoe we ons voelden, zag ik 
dat je door vriendelijkheid kunt laten zien 
wie God is.”

Jaap: “Ja, dat heb ik ook geleerd. Dat 
God door mensen heen werkt, ik heb gezien 
dat God je gewoon wil gebruiken zoals je 
bent. Vaak ben je bezig met ‘hoe kan ik 
bezig zijn voor God’, maar het is gaaf om te 
merken dat als iets niet lukt, God gewoon 
doorwerkt.”

Was je stage een waardevolle aanvulling op 
je Jaar Wittenberg?

Jaap: “Voor mij sowieso, je leert op een 
hele andere manier dingen. Je kunt de the-

orie in de praktijk brengen. Ook nu we weer 
terug zijn, merk ik dat het ons sterker heeft 
gemaakt als groep. Je gaat toch anders 
naar de dingen kijken. Ik kijk heel positief 
terug op deze stage”

 Margreeth: “Ja, ik ook. Stage was in-
derdaad een goede aanvulling. We hebben 
het in de lessen veel over evangeliseren, 
in gesprek gaan, discipelschap. Het woord 
discipelschap kon ik bijna niet meer horen, 
zoveel had ik erover gehoord, want hoe 
moet ik dat nu invullen? Maar nu kon ik het 
in de praktijk zien en de lessen praktisch 
maken. Niet dat je heel de tijd denkt aan 
wat je geleerd hebt, maar als je dan achter-
af terugdenkt aan een situatie kun je er op 
basis van de lessen over nadenken en je 
misschien een volgende keer aanpassen.”

heid van de Wittenberg op Opwekking en de EO Jongerendag, en 
natuurlijk ook onze geplande actieweek, tot nieuwe inschrijvingen 
zal leiden. 

Financiële doelstelling 
Om dit studiejaar en het volgende studiejaar zonder financiële pro-
blemen af te ronden is € 125.000 aan extra giften nodig (waarvan € 
90.000 vóór eind juni 2018) In de afgelopen maanden zijn er enkele 
grotere giften ontvangen. Daarnaast zijn er ook enkele extra giften 
ontvangen, maar nog niet in die mate dat wij kunnen besluiten door 
te gaan met de opleidingen in 2018/2019. Het risico is nu groot 
dat we uiteindelijk voldoende studenten hebben, maar niet genoeg 
geld om het hele cursusjaar af te ronden. Evenmin kunnen we 
dan begin 2019 een gekozen alternatief op een zorgvuldige wijze 
uitwerken en de invoering daarvan voorbereiden. Wij doen daarom 
een dringend beroep op onze achterban om een doorstart van de 
Wittenberg mogelijk te maken.

Gebed
Graag roepen wij op tot gebed voor de Wittenberg. Wilt u bidden 
om wijsheid voor de stuurgroep en de kerngroep, voor het verstaan 
van Gods weg met de Wittenberg, voor voldoende studenten en 
voldoende financiën? Zodat de Wittenberg een plek blijft waar 
we samen leren God te dienen en bij te dragen aan het zichtbaar 
maken van het Koninkrijk van God.

In Christus verbonden,
Peter Oudshoorn, interim-directeur

extra geld (125.000,-) voor onderwijs en vernieuwing

 50.000,-
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Nieuwe studenten
Al meer dan 45 jaar lang verwelkomt de Wittenberg 
ieder jaar nieuwe studenten. Ook dit spannende jaar 
hebben zich studenten ingeschreven. Wie zijn zij en 
wat beweegt hen? We laten Corrie (19) aan het woord.

Corrie: “Ik ben bijna klaar met mijn opleiding tot bloemist, niveau 
3. Ik kwam terug van vrijwilligerswerk op Lesbos, stond weer in de 
winkel en dacht: is dit nu wat ik wil? Ik kreeg het verlangen mensen 
te helpen en hen te vertellen over Jezus, maar ik wist niet zo goed 

wat ik met die gedachte moest. 
Toen daarop de Wittenberg op 
mijn pad kwam, ervoer ik dat wel 
als leiding.

Natuurlijk had ik ook voor een 
andere school kunnen kiezen, 
maar wat ik hier heel fijn vond is 

dat je in de weekenden naar huis kunt.  
De combinatie van theorie en praktijk 
vind ik ook erg prettig. Die balans past 
denk ik goed bij me, het lijkt me erg leuk.

Ik had me al ingeschreven voor Een Jaar Wittenberg voordat het 
nieuws over de huidige situatie bekend werd. Toen ik dat nieuws 
hoorde, baalde ik heel erg, want ik zie de Wittenberg wel als iets 
wat God op mijn pad heeft gebracht. Later belden ze me, dat het 
onder voorwaarden toch doorgaat; nou, toen wilde ik er dus zeker 
weer voor gaan! Ik vertrouw op God, dus ik geloof dat Hij het zal 
leiden. Ik ben wel aan het kijken naar een plan b, maar maak me er 
niet druk om, ik vertrouw er op dat het nu gewoon doorgaat.

Ik verwacht volgend jaar heel veel te gaan leren. Manieren om te 
kunnen omgaan met je geloof bijvoorbeeld, maar ook over hoe 
je dat naar buiten kunt brengen. Ik denk ook dat ik persoonlijk ga 

16 studenten voor 1 jaar wittenberg

10 studenten voor de jongenwerkersopleiding

 ‘Ik denk dat je alleen 

  maar beter uit Een Jaar Wittenberg kunt komen!’ 

 ‘Ik heb geleerd 

 welke manier van  

 evangelisatie- 

 werk bij mij past’  

Stages
Afgelopen periode zijn de studenten van Een Jaar Wittenberg op stage geweest. Deze 
‘grote stage’ duurt zes weken en studenten kunnen zelf kiezen waar ze naartoe gaan 
en wat ze willen doen. Iedere stage is dus persoonlijk en afgestemd op wat de student 
wil leren. Inmiddels zijn de studenten weer terug van hun stage. Hoe kijken zij op deze 
bijzondere zes weken terug?

 ‘Ik zag dat je door vriendelijkheid    

  kunt laten zien wie God is’ 

groeien. Ik denk dat je alleen maar beter uit Een Jaar Wittenberg 
kunt komen!”

doel 30-6-2018
€ 90.000

einddoel vóór 
nieuw cursusjaar

€ 125.000

stand 
30-4-2018

 

 


